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产品详情

家居、家饰类产品依然热销[4]

家装DIY工具也在快速增长，电钻、电锯等电动工具甚至已成为常青品类；电钻销售规模预计2027年将会
突破136亿美元[7]

智能家居应用更广泛，预计2025年美国智能家居规模达450亿美元，包括关控与连接、安防、灯、能源管
理、家庭娱乐等产品；截止2020年2月，29%的美国民众拥有3个或以上智能家居产品

Home furnishings and furnishings products are still selling well[4]

Home improvement DIY tools are also growing rapidly. Electric drills, chainsaws and other power tools have even
become evergreen categories; the sales scale of electric drills is expected to exceed 13.6 billion U.S. dollars in 2027.[7]

Smart homes are more widely used. It is estimated that the scale of smart homes in the United States will reach 45
billion US dollars in 2025, including products such as shutdown and connection, security, lights, energy management,
home entertainment, etc. As of February 2020, 29% of Americans have 3 Or above smart home products

家庭用家具および家具製品は依然として好調です[4]

リノベーションDIYツールも急速に成長しています。電気ドリル、チェーンソー、その他の電動工具
は常緑のカテゴリーにさえなりました。電気ドリルの販売規模は2027年に136億米ドルを超えると予想
されています。[7]

スマートホームアプリケーションはより広範囲です。米国のスマートホームの規模は、シャットダウ
ンと接続、セキュリティ、照明、エネルギー管理、ホームエンターテインメントなどの製品を含め、2
025年には450億米ドルに達すると推定されています。
2020年2月、アメリカ人の29％が3つ以上のスマートホーム製品を所有しています
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